
Weźmijcie Ducha Świętego

Trudny czas, który obecnie przeżywamy wielu ludziom odebrał
życie, zwłaszcza starszym. Podejrzewam, że jeszcze większej
liczbie osób odebrał ducha, zwłaszcza młodszym. Obserwuje się
zwiększoną  skłonność  do  takich  postaw,  jak  zniechęcenie,
rezygnacja,  przygnębienie,  a  także  depresja.  Wiele  osób
przeżywa różne lęki, niepokoje, traci wolę życia i działania.
Zapewne przyczyny są różne; stan zamknięcia, wymogi społecznej
izolacji,  dystansu,  niepewność  związana  z  pracą,
kontynuowaniem  nauki,  pogłębia  się  stan  wewnętrznego
zablokowania. Dzisiaj Pan Jezus mówi do nas, swoich uczniów:
Weźmijcie Ducha Świętego. Człowiek jest istotą duchową. Duch
Święty jest Duchem Boga we wnętrzu człowieka. Jest On samą
duszą naszej duszy. Jest światłem, mądrością, On daje życie i
ożywia. Jest tym, który wyzwala człowieka od innych duchów i
demonów, które walczą o duszę człowieka, zwłaszcza młodego. Tu
też trzeba by widzieć podstawowe źródło przeżywanych dzisiaj
trudności;  oddalenie  się  od  Ducha  Świętego  przy  niezwykle
zmasowanym  i  podstępnym  ataku  wielorakich  bodźców,  które
sprzyjają zamykaniu się człowieka na działanie Pana Boga. Duch
Święty prowadzi człowieka ku wolności przez to, że przekonuje
nas  o  tym,  iż  ku  wolności  wyswobodził  nas  Chrystus,

http://www.czarnowasy.opole.opoka.org.pl/2020/05/31/wezmijcie-ducha-swietego/


ukrzyżowany za nasze grzechy Odkupiciel. To On nam objawia
bezgraniczne miłosierdzie Boga naszego Ojca. Zły duch robi
wszystko, aby podstępnie zniszczyć to przekonanie w człowieku,
zwłaszcza młodym, jeszcze nie ukształtowanym. Weźmijcie Ducha
Świętego.  Niech  Duch  Święty  zstąpi  do  naszych  serc  i  je
odnowi. [prob.] 


